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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/22-01/34 
  URBROJ: 2170-1-09-10-22-10 
  Rijeka, 14.07.2022. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 29. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
29. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 14.07.2022. godine (četvrtak) s početkom u 19:00 

sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 28. sjednice VMO Gornji Zamet održane 10.05.2022. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Prijedlozi programskih aktivnosti za 2023. godinu  
2. Pripreme za realizaciju programskih aktivnosti Dani MO i Križevica 2022. 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Prometna problematika 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Kovačević informirao je vijećnike o potrebi davanja prijedloga, 
prijava programskih aktivnosti VMO Gornji Zamet za 2023. godinu. Nakon razmatranja prijedloga 
vijećnici su jednoglasno donijeli sljedeći: 
 
Zaključak: Vijeće je suglasno da se kao prijave prijedloga programskih aktivnosti VMO Gornji 
Zamet za 2023. godinu pošalju: Doček Zametskih i Halubajskih zvončara, Birajmo najljepšu 
okućnicu, Križevica 2023., Dani Mjesnog odbora i Doček Djeda Božićnjaka. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su suglasni da se obilježavanje Dana MO održi u mjesecu rujnu. Točan termin i detalji 
dogovorit će se nakladno u suradnji s KUD Zametski Koren i Restoranom „Morčić“. Uz kulturno-zabavni 
program i prigodni domjenak organizirat će se i akcija besplatnog mjerenja tlaka i šećera u krvi u 
suradnji s Gradskim društvom Crvenog križa Rijeka u prostorijama MO. Ukoliko bude moguće 
organizirat će se i sportski dio programa (nogometna utakmica, potezanje konopa). Detalji će se 
dogovoriti u hodu a program će se najaviti putem oglasne ploče, web stranice MO, plakata i lokalnih 
medija. Završna svečanost održala bi se na pozornici u dvorištu Doma Zametskog Korena a u slučaju 
lošeg vremena i kiše u prostorijama Doma. Križevica 2022. održala bi se u suradnji s VMO Srdoči te 
VMO Grbci koje također sudjeluje u suorganizaciji ove tradicionalne manifestacije. G. Kovačević 
predložio je da se uputi prijedlog prema Odjelu gradske uprave za samoupravu i upravu za utroškom 
planiranih a neutrošenih financijskih sredstava iz Financijskog plana za 2022. godinu u programu 
Dočeka Zametskih i Halubajskih Zvončara (program nije realiziran radi svih važećih epidemioloških 
mjera i preporuka koje su bile na snazi) u programu Križevice. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se oko navedenog plana 
za realizaciju ove dvije programske aktivnosti. Također će se zamoliti odobrenje za utroškom 
financijskih sredstava iz nerealiziranog programa Dočeka Zametskih i Halubajskih zvončara u 
program Križevice.  
  
AD 3 
 
3.1. G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom upitu građana vezanom za 
izgradnju kanalizacijske infrastrukture u Ulici Josipa Lenca Spodolčeva koji je proslijeđen nadležnima, 
KD VIK Rijeka te je zatraženo službeno očitovanje o temi. Zaprimljen je odgovor kako će se izgradnja 
sustava javne kanalizacije u Ulici Josipa Lenca Spodolčeva od k.br. 1 do k.br. 25 realizirati u sklopu 
EU projekta „ Poboljšanje vodno-komunalne infrastrukture na području anglomeracije Rijeka“ i njezinog 
potprojekta Sanitarna kanalizacija CS-8, CS-8a, CS-9, CS-10, CS-10a, CS-10b, CS-11 i vodovodni 
ogranci podsustava Gornji Zamet. Za tu grupu radova raspisan je novi postupak javne nabave za 
odabir izvođača radova nakon što su u prethodnom postupku zaprimljene ponude ocijenjene 
neprihvatljivim i nepravilnim a u tijeku je pregled zaprimljenih ponuda. Nakon završetka javnog 
nadmetanja bit će moguće pružiti detaljnije informacije o početku izvođenja radova u Ulici Josipa Lenca 
Spodolečva. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.2. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana vezanim za orezivanjem 
nepoželjnog zelenila u Ćićarijskoj ulici, iznad Češkog Doma te provođenju potrebnih mjera deratizacije 
i dezinsekcije. Upit je odmah proslijeđen nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav te na 
postupanje Direkciji za komunalno redarstvo radi poduzimanja potrebnih radnji iz njihove nadležnosti 
a s obzirom da se u dijelu upita radi o raslinju koje ometa prometnu komunikaciju a raste uz privatnog 
zemljišta. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.3. Tajnik MO informirao je vijećnike o primijećenim oštećenjima spremnika za komunalni otpad u 
naselju koja su odmah proslijeđena nadležnima, KD Čistoća uz zamolbu za sanacijom i zamjenom što 
je brzo realizirano, uočenim povremenim pojavama komunalnog nereda u naselju u periodu od zadnje 
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sjednice koje su proslijeđene nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav sa zamolbom za 
službenim postupanjem, te nekoliko prijava građana vezanih za potrebe poduzimanja mjera 
deratizacije i dezinsekcije koje su također dostavljene spomenutom odjelu sa zamolbom za stručnim 
izvidom na trenu i postupanjem. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.4. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu od strane građana na temu perioda 
realizacije stavke komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu naziva: Hortikulturno 
uređenje i orezivanje zelenila u Ulici Bože Starca Jurićeva zapadno od kućnog broja 7 za koju je 
osiguran financijski iznos od 10.000,00 kn. Upit je proslijeđen nadležnom Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav te je zaprimljen odgovor s obrazloženjem kako će realizacija stavke biti na jesen. 
Vezano na ovu temu a temeljem upita građana nadležnima je proslijeđena zamolba za izvidom te 
uklanjanjem suhih/nagnutih stabala na zelenoj površini između k.br. 7 i 13 u Ulici Bože Starca Jurićeva. 
Također, s nadležnima, TD Rijeka plus dodatno će se ispitati sve mogućnosti načina uređenja bijelog 
puta (parkirališta) u Ulici Bože Starca Jurićeva kod k.br. 7. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.5. Tajnik MO informirao je vijećnike o dva zaprimljena upita građana vezana za Ulicu Josipa Lenca 
Spodolčeva. Prvi upit odnosi se na lupajuće slivne rešetke a drugi na mogućnost postave usporivača 
prometa u blizini k.br. 10 i 12. Prijedlozi će se dostaviti nadležnima, TD Rijeka plus. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.6. G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike o održanom terenskom sastanku s djelatnicima 
TD Rijeka plus na temu (povećanja) stupnja sigurnosti na području MO. Stručnim izvidom nadležnih 
na temu utvrđena je opravdanost zahtjeva za postavom jednog prometnog ogledala za pogled u lijevo 
u Ulici Milice Jadranić – dolazak na glavnu prometnicu od strane odvojka ulice, tj. k.br. 14A,16 i 18. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni da se navedeno prometno ogledalo financira iz sredstava 
stavke komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu naziva: Povećanje stupnja 
sigurnosti na prometnicama na području MO Gornji Zamet. 
 
3.7. Vijećnici su ukratko prokomentirali uočenu potrebu sanacije zaštitne mreže/ograde oko 
nogometnog/košarkaškog igrališta u rekreativnoj zoni u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva. Sukladno 
dogovoru nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav upućen je dopis/e-mail s 
fotografijama svih nedostataka sa zamolbom za sanacijom i zamjenom oštećenih i napuklih dijelova 
spomenute mreže. Također, vezano za rekreativnu zonu a temeljem ukazivanja građana nadležnima 
je prijavljena neispravna javna špina te zamoljena sanacija uz ugradnju regulacionog ventila zbog 
velikog pritiska vode. Također, zaprimljen je i prijedlog na temu rasvjete sportskih terena i rekreativne 
zone – Proširenje/aktivacija javne rasvjete u rekreativnoj zoni u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva jedan 
je od prijedloga komunalnih prioriteta MO za 2023. godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Od nadležnog Odjela očekuju se 
povratne informacije i sanacija svih prijavljenih nedostataka. 
 
3.8. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenom dopisu/e-mailu na temu problematike odvodnje 
oborinskih voda u Ulici Bože Starca Jurićeva. Po zaprimljenom kontaktirani su nadležni, TD Rijeka plus 
te su zaprimljene informacije kako je natječaj za radove po komunalnim prioritetima u tijeku. Po odabiru 
izvođača radova i ugovaranja radova realizirat će se stavka komunalnih prioriteta za 2022. godinu 
naziva: Rješavanje odvodnje oborinskih voda u Ulici Bože Starca Jurićeva kod kućnog broja 30. 
Također, prema zaprimljenim informacijama od strane TD Rijeka plus slivne rešetke na spoju ulica 
Ivana Grpca Strinina i Bože Starca Jurićeva te na ulazu u Ulicu Franje Pilepića Pavina, povrh Ulice 
Bože Starca Jurićeva kompletno su očišćene od lišća, pijeska itd. radi bolje upojne moći. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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3.9. Tajnik MO obavijestio je vijećnike kako je po opažanju nadležnima, TD Rijeka plus odmah prijavljen 
oštećeni (istrgnuti) vertikalni prometni stup s dva prometna znaka na izlasku iz rotora ispod Baptističke 
crkve – u Ulici Vladivoja i Milivoja Lenca u blizini k.br. 27. Također, sa zamolbom za sanacijom 
prijavljeno je i primijećeno oštećenje slivnih rešetki te dijela njihova okvira u Plješivičkoj ulici na ulazu 
u slijepi odvojak ulice, preko puta k.br. 14. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.10. Vijećnici su primili na znanje dopis zaprimljen od strane nadležnog Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav na temu uređenja dječjeg igrališta u Ulici Škrobotovac zapadno od k.br. 5 kojim se 
moli očitovanje, odnosno mišljenje Vijeća. Vijeću MO na razmatranje je dostavljen projekt uređenja i 
opremanja površine.  
 
Zaključak: Vijeće je u cijelosti suglasno s dostavljenim prijedlogom uređenja i opremanja 
predmetne površine namijenjene novom dječjem igralištu u Ulici Škrobotovac zapadno od k.br. 
5. 
 
3.11. Tajnik MO obavijestio je vijećnike o zaprimljenoj primjedbi građana na temu dječjeg parka u 
Plješivičkoj ulici. Zaprimljene informacije sa zamolbom za pometanjem/ispuhivanjem pijeska s antistres 
podloge te čišćenja/pranja sprava za dječju igru odmah su proslijeđene nadležnom Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav a KD Čistoća je zamolbu realizirala kroz nekoliko dana. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 4 
 
4.1. Vijećnici MO razmotrili su zaprimljene upite i prijedloge građana na temu sigurnosti u prometu, 
prvenstveno djece i pješaka duž Ulice Vladivoja i Milivoja Lenca (od k.br. 25 do k.br. 89). Nakon 
razmatranja zaprimljenih informacija, primjedbi i prijedloga te sagledavanja stanja na terenu Vijeće je 
u komunikaciji na temu moguće izrade prometnog elaborata i sveobuhvatnog ispitivanja sigurnosti 
prometa jednoglasno donijelo sljedeći: 
 
Zaključak: Dopisom od nadležnih, Odjela gradske uprave za komunalni sustav i TD Rijeka plus 
zatražit će se detaljan terenski izvid u Ulici Vladivoja i Milivoja Lenca te stručno mišljenje i 
očitovanje o svim mogućim prijedlozima poboljšanja stupnja sigurnosti u prometu. Također, na 
temelju zaprimljenog prijedloga građana zatražit će se očitovanje o mogućnosti postave novog 
znaka zabrane zaustavljanja i parkiranja vozila na ulazu u Kapelsku ulicu te obilježavanje 
odgovarajuće horizontalne signalizacije. Također, ispitat će se moguća postava odgovarajućeg 
prometnog znaka zabrane prometa vozilima koja prekoračuju određeno osovinsko opterećenje 
na ulazu u gornji dio Ulice Soldanac iz smjera Ulice Franje Pilepića Pavina. Vijeće je suglasno 
da se svi mogući i izvedivi zahvati povećanja stupnja sigurnosti u prometu financiraju iz 
raspoloživih sredstava stavke komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu naziva: 
Povećanje stupnja sigurnosti na prometnicama na području MO Gornji Zamet za koju je 
osiguran ukupni financijski iznos od 80.000.00 kn. 
 
4.2. Tajnik MO informirao je vijećnike kako je MO Gornji Zamet od prošle sjednice u svibnju zaprimio 
nekoliko primjedbi i prigovora građana na temu voznog reda autobusne linije br. 3. Zaprimljeni upiti 
građana idu u smjeru kritike na oskudni vozni red koji se vrlo često mijenja. S problematikom se VMO 
obratilo nadležnima, KD Autotrolej s upitom o mogućnostima povećanja broja polazaka, barem u 
vršnim, frekventnim satima. Od stručnih službi zatraženo je da se cjelokupna problematika razmotri a 
na temelju svih zaprimljenih upita i primjedbi od strane građana, korisnika usluge s ciljem pružanja što 
bolje i kvalitetnije usluge. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
AD 5 
 
Vijećnici su ukratko prokomentirali zaprimljeni e-mail na temu dostave prijedloga suradnje Gradske 
uprave i mjesnih odbora s PU PGŽ-a. 
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Zaključak: Sukladno ranijem dogovoru svih vijećnika od strane MO Gornji Zamet zamoljeno je 
sljedeće: veća prisutnost policijskih službenika prilikom večernjih ophodnji (barem jednom 
tjedno) na lokaciji oko dječjeg parka u Plješivičkoj ulici, rekreativne fitness zone u Primorskoj 
ulici te sportsko-rekreativnoj zoni u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva.  
 
 
 
 
 
 

Sjednica je završila u 20:30 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
               Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                       Krunoslav Kovačević                          

 


